
Protokół Nr 34/09
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 11.03.2009r. Początek 
posiedzenia godz. 16.00 zakończenie 19.00

Obecni Członkowie Komisji :
1.Anna Klepacz -  
2.Piotr Tyrawa   -
3.Kordian Kosowski  -
4.Tadeusz  Bierowski  -
5.Genowefa Pohoska – 

Nieobecni usprawiedliwieni:  
Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
 1. Pan Burmistrz M.Górecki
 2. Pan Przew. RM T. Cwynar
 3. Zofia Ujma
 4. Pani Skarbnik Pani Grażyna Nawalaniec
 5. Z-ca Przew. RM – Roman Kołodziej

Porządek obrad : 
1. Zmiany w budżecie Miasta na rok 2009.
2. Ponowne rozpatrzenie pisma Państwa Lipińskich w sprawie bonifikaty przy zbyciu ½ lokalu przy 
ul. Górniczej 7/1 na rzecz współwłaścicieli.
3. Sprawy różne.

Streszczenie przebiegu obrad

Ad1.

Zmiany w budżecie po stronie dochodów jak i wydatków  omówiła Pani Skarbnik. Zwiększenie 
dochodów budżetu miasta w kwocie 779 500 zł. wynika głównie z dotacji celowej otrzymanej z 
budżetu państwa na odbudowę infrastruktury drogowo- mostowej w kwocie 300 000 zł. oraz od osób 
fizycznych i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej w kwocie 431 500 zł. 
Natomiast na  zwiększone wydatki budżetu miasta w ogólnej kwocie 1.579.500 zł składają się wydatki 
związane z koniecznością remontu infrastruktury drogowo- mostowej zniszczonej w wyniku powodzi 
tj. ul. Polnej, remontu drogi do Ciszycy, z podwyższenia kwoty na drogę na Podgórze do 6% wartości 
kosztorysowej na sporządzenie dokumentacji, także na remont chodników przy ul. Jeleniogórskiej i ul. 
1-go Maja. Pani Skarbnik zaznaczyła ,że  z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych została przeznaczona 
na remont chodników przy ul. Jeleniogórskiej i 1-go Maja kwota 800 000 zł.  Tym samym został 
zwiększony  udział nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych na pokrycie wydatków do kwoty 2.793.102 
zł. W dyskusji  głos zabrał Pan P. Tyrawa, który zgłosił wniosek o poprawę  projektu uchwały w 
załączniku 3, o ujednolicenie nazw zadań ujętych w limicie wydatków tak ,aby były one zgodne z 
nazwami zadań przyjętych w budżecie na rok 2009.Komisja zgodziła się z tym wnioskiem. Projekt 
uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie, pod warunkiem naniesienia przez Panią 
Skarbnik stosownych zmian i dostarczenia poprawionego projektu uchwały wszystkim Radnym przed 
posiedzeniem sesyjnym.



Ad2.

W wyniku ponownego rozpatrzenia pisma Państwa Elwiry Karwan Lipińskiej i Marcina Lipińskiego 
oraz  po zapoznaniu się z ich warunkami mieszkaniowymi Komisja uznała , że należy im  przy 
zakupie drugiej części lokalu przy ul. Górniczej 7/1. udzielić pomoc w postaci bonifikaty 30% 
Oznacza to, że Państwo Lipińscy  nabędą drugą część lokalu od miasta Kowary po tej samej cenie, jak 
wcześniej od właściciela prywatnego.Za taką propozycją pomocy opowiedziało się trzech członków 
Komisji przy jednym głosie  wstrzymującym się.

Ad3.

W sprawach różnych głos zabrała Pani A. Klepacz, która zapytała Pana Burmistrza o możliwość 
podjęcia tematu związanego z budową basenu przy SP nr 1. Zaznaczyła, że powinniśmy zadbać o to , 
aby w tegorocznym budżecie znaleźć środki finansowe na sporządzenie dokumentacji. Pan Burmistrz 
w odpowiedzi podkreślił ,że zależy mu na budowie basenu , ale mamy zadania priorytetowe związane 
głównie z infrastrukturą drogową i na razie musimy gromadzić siły na ich realizację.

Następnie głos zabrał pan R.Kołodziej ,który pytał czy prawdą jest ,że ZGK wyraził zgodę na to ,aby 
prywatni mieszkańcy naszego miasta mogli we własnym zakresie wywozić odpady  na składowisko 
odpadów w Ściegnach-Kostrzycy. Przewodnicząca Komisji i jednocześnie przewodnicząca ZGK 
odparła ,że na Zgromadzeniu ZGK nie słyszała o takim postawieniu sprawy. Podjęła się wyjaśnić tę 
sprawę.
Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała                                                            Przewodnicząca  Komisji 

G. Pohoska                                                                           G. Pohoska 


